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Bilag til forsvarsministerens 

skrivelse af 15. maj 2007 

(Alm.del.) 

 

  

 

Spørgsmål nr. 13: 

 

I forlængelse af svar på spørgsmål 2 bedes ministeren svare klart – gerne med ja eller nej – om 

Radioudvalget har undersøgt mulighederne for at bygge det fremtidige radiokommunikationsnet 

på åbne standarder. 

 

Svar: 

 

Jeg har til brug for besvarelse af spørgsmålet anmodet Justitsministeriet om et bidrag. Justitsmi-

nisteriet har i den anledning oplyst følgende: 

 

”I konsulentfirmaets Gartners Fase 3 rapport af 9. marts 2006, som ligger til grund for Radioud-

valgets overvejelser, beskrives og vurderes en række teknologier, der kan anvendes i forbindelse 

med etablering af et landsdækkende radiosystem for beredskabsmyndighederne. Blandt de un-

dersøgte teknologier indgik bl.a. teknologier baseret på såkaldte åbne standarder, herunder ek-

sempelvis Tetra. Svaret på spørgsmålet er således, ja.” 

 

Jeg kan i øvrigt henvise til mine besvarelser af spørgsmål nr. 2 og 4, herunder Gartners notat om 

”Anvendelsen af åbne standarder i forbindelse med SINE”, som er fremsendt Forsvarsudvalget 

den 3. maj 2007. 

 

 

Forsvarsudvalget 
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